



## **Saudi Jawahir Opens Laure Boutique in Mall of Arabia**

Saudi Jawahir is pleased to announce the launch of Laure Boutique in Mall of Arabia, Jeddah, on August 2<sup>nd</sup>, 2018. The Boutique targets visitors who crave a new shopping experience that is one of a kind. This innovative concept was started by Saudi Jawahir in 2015, providing luxury cosmetics and fragrance, and it is mostly focused on luxury brands. It is designed in a beautiful and elegant environment; the marble floors, mirrored walls, and intricate details all come together to satisfy the visitors' passion for elegance and grace with a space of 558 square meters.

The location of Laure Boutique adds even more significance to it. Mall of Arabia is located on the eastern side of the Medina Road and south of Makkah Road, near the King Abdulaziz International Airport. The mall has an area of 261,000 square meters and it is the perfect destination for a holistic experience, for shopping; as it has the best global brands, family entertainment, and the endless choices of restaurants and cafés.

The unique service of the Saudi consumer and high quality are two things that Saudi Jawahir is proud to provide. Saudi Jawahir is leading in retail business because it grants the Saudi consumer with an unrivaled experience and is looking forward to satisfying its consumers by opening more Laure boutiques. The next opening will be in Red Sea Mall in Jeddah, in the last quarter of 2018.

**Saudi Jawahir Trading Ltd**  
P.O.Box 88942  
Riyadh 11672  
Saudi Arabia  
+966 11 444 444 0



## الشركة السعودية جواهر تفتتح معرض لور في مول العرب

يسر الشركة السعودية جواهر أن تعلن بكل فخر عن افتتاحها لمعرض لور في مول العرب، في اليوم الثاني من أغسطس 2018، الذي يستقطب الزوار الباحثين عن تجربة تسوق فريدة من نوعها، ويعد هذا المفهوم مفهومًا مبتكرًا أطلقتها السعودية جواهر في عام 2015 حيث يُعنى بمستحضرات التجميل والعناية والعبور العالمية الحصرية الفاخرة. وقد صُمم كل هذا في بيئة خلّابة وأنيقة فتندمج الأرضيات الرخامية مع المرايا الجدارية والتفاصيل الدقيقة الرائعة معًا لترضي شغف الزوار بكل ما هو أنيق ومتألق فيما مساحته 558 مترًا مربعًا.

وما يضيف على معرض لور المزيد من التميز هو موقعه ومحيطه، حيث يقع في مول العرب الذي يقع على الجهة الشرقية من طريق المدينة وعلى جنوب طريق مكة المكرمة، بالقرب من مطار الملك عبد العزيز الدولي. كما أن مول العرب هو الخيار الأمثل لرحلة ترفيهية متكاملة سواء للتسوق، حيث تتوفر أهم العلامات التجارية العالمية، الترفيه العائلي والخيارات اللامتناهية من المطاعم والمقاهي بمساحة إجمالية تبلغ حوالي 261,000 متر مربع.

الخدمة الفريدة للمستخدم السعودي والجودة العالية هما شيئان تفتخر الشركة السعودية جواهر بالجمع بينهما، فتنصدر السعودية جواهر في مجال تجارة التجزئة بسبب تقديمها لتجربة لا تضاهي للمستهلك السعودي، وتتطلع لإرضاء المستهلكين من خلال افتتاح المزيد من معارض لور، حيث أن أقرب افتتاح قادم سيكون في ردي مول في جدة في آخر ربيع من عام 2018 بإذن الله .

الشركة السعودية جواهر

صندوق البريد 88942

الرياض 11672

المملكة العربية السعودية

+966 11 444 444 0